
Brev till Triventus, Vind i Ale & Ale kommun 
 
Arbetsgruppen som verkar för att inte Alefjäll skall exploateras för vindkraftsutvinning vill 
ha svar på nedanstående frågor.  
 

 Har några markägare skrivet under arrendeavtal?  

 När skall informationsmöte för berörda boende inom 1 km avstånd äga rum? 

 Vem kommer att inventera och bedöma områdets naturvärden?  

 När kommer inventeringen att ske? 

 Hur många namn krävs på protestlistan mot vindkraftsetablering för att ingen 
exploatering skall ske och vem gör den bedömningen?  

 Är det Länsstyrelsen som kommer att förvalta den frågan?  

 Hur höga vindkraftverk är planerade att byggas? 

 Hur skall tillfartsvägarna dras? 
 
Det borde även ligga i kommunens intresse att få veta vad vindkraftsindustrin har för 
planer i Ale. 
 
Det finns minst 6 obestridliga skäl till varför Alefjäll inte är lämpligt för 
vindkraftsexploatering. 
 

 Det massiva motståndet från boende i närområdet. 

 Den unika tystnaden trots sin närhet till tätorter och en storstad.  

 Den ostörda och naturnärma boendemöjligheten.  

 Bristen på storstadsnära vildmark med goda rekreationsmöjligheter.  

 Den relativt låga årsmedelvinden och därför dålig effektutnyttjning.  

 Områdets höga naturvärden som länk mellan Risveden och Vättlefjäll.  
 
Till dessa skäl kan läggas ett kommunekonomiskt perspektiv som inte har undersökts. 
 
Hur många skattekronor genererar möjligheten till etablering av nya bostadsmöjligheter i 
förhållande till den begränsning som en vindkraftsexploatering av Alefjäll kan orsaka? 
 

Svaren på våra frågor kan besvaras på ortsutvecklingsmötet i 
Starrkärrs bygdegård den 26 oktober. 
 
För mer detaljer hänvisas till vår hemsida www.alefjall.se 
 
Med hälsningar från  
 
Bruno Nordenborg 
Daniel Ferdinand 
Per Dyfvermark 
 

http://www.alefjall.se/

